
“KÖP TALLRIKAR OCH BESTICK OCH 
GLAS!!!!!”
Vem är interpellationen riktad till?
Styrelsen

Bakgrund:
Under årets mottagning användes stora mängder engångsartiklar, framför allt under 
gasquer och liknande. De flergångsartiklar vi köpte in (diskbara plastglas) var av 
budgetskäl inte av speciellt hög kvalitet och behövde ändå slängas efter mottagningen. 
För att både spara på ekonomin och på miljön skulle en långsiktig lösning vara att köpa in 
en permanent uppsättning tallrikar, bestick och glas (förslagsvis i plast eller annat hållbart 
material och gärna märkta med sektionsloggan). I bästa fall skulle en beställning innehålla 
assietter, tallrikar, soppskålar, dessertskålar, gafflar, knivar, skedar, dessertskedar, 
dricksglas och vinglas i tillräckligt stor mängd för att servera runt 100 personer. I och med 
det nya förrådet i reaktorhallen borde platsen detta kommer ta upp inte vara något 
problem.

Vad är frågan?
Kan styrelsen undersöka möjligheten att köpa in tallrikar, bestick och glas till sektionen?




